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NOVICE IZ SEKTORJEV IN ODDELKOV

Razvoj in vzdrževanje:
Jože Podpeskar

Marketinška dejavnost:
Žarko Petrovčič

Splošno kadrovsko področje:

Po sklepu o ponovni uvedbi kolektivnega nezgodnega zavarovanja 
je bilo to sklenjeno z zavarovalnico Triglav. Tako lahko od 1. 
januarja 1999 upravičenci, ki so soplačniki omenjenega 
zavarovanja (trenutno vsi Tosamovci), uveljavijo svoje pravice, ob 
doživetju nezgode (doma ali pri delu) s tem, da se s svojo zahtevo 
oglasijo v splošno kadrovskem sektorju.

Franc Anž in

Računovodstvo in finance:

Povprečna letna obrestna mera za sredstva, kijih delavci hranimo v 
hranilni službi podjetja, je v letu 1998 znašala 4,47 %. Uradno 
priznana inflacija v Sloveniji je bila v letu 1998 6,5 %, DEM pa se 
je v enakem obdobju podražila za 2,37 %. Obrestna mera za 
hranilne vloge na vpogled je v bnaki znašala 1 % na leto. Iz 
povedanega sledi, da je varčevanje v Tosami zanimivejše kot 
varčevanje z vpogledno vlogo v banki in od varčevanja v DEM, z 
ozirom na večjo inflacijo od obrestne mere pa je denar najbolje 
sproti zapraviti, kar je ob stalnem pomanjkanju denarja še najlaže 
storiti.

Marjan Mlakar

Področje prodaje in nabave:

SZKK je napisal v letu 1998 za nabavno službo 133 reklamacijskih 
zapisnikov, od katerih je bilo 65 zapisnikov opozorilnih, 66 
zapisnikov oz. reklamacij smo rešili, ostala sta še 2 nerešena v 
nabavi, katera bosta rešena v januarju 1999.

Franc Gornik

Skladiščno transportna dejavnost:

RTS smo podali predlog za nakup novega ročnega paletnega 
vozička za potrebe skladišča gotovih izdelkov, saj so obstoječi že

precej dotrajani.

Nada Korošec

Proizvodnja:

Znani so podatki o proizvodnji v letu 1998. V tem letu smo opravili 
53.611 normaur, kar predstavlja 8 % več normaur, kot smo 
planirali za to leto in 6 % več kot v letu 1997. Da smo dosegli 
navedene rezultate, smo morali med drugim predelati 9,1 milijona 
m2 vlaknovin, 14,8 milijonov tm gaze in 1.018 ton svitkov in bal 
vate. Glede na leto 1997 smo v minulem letu predelali 3,2 milijona 
m2 manj vlaknovin, 2,4 milijona tm več gaze in za 87 ton več vate. 
Upajmo, da se bo uspešno lansko leto ponovilo tudi letos.

Janez Leskovec

Tkalnice:
Marjan Svetlin

Sanitetna konfekcija:

V oddelku sanitetne konfekcije se v mesecu januarju odvija nov 
način pakiranja, tako sterilnih kot nesterilnih izdelkov. Porajajo se 
razne težave, ki pa jih skušamo sproti odpraviti. Delovna sila, kije 
bila potrebna pri sterilnem delu, se nam kaže v višku, zato pa 
nastajajo težave pri nesterilnih setih. Oba Multivaca delata v tri 
izmene in imata delo tudi v sobotah, pa kljub temu ne dohajata 
tempa. Smotrno bi bilo razmisliti o čim hitrejši nabavi novega 
stroja za izdelavo in pakiranje kompres, kot tudi o predelavi - 
nabavi novega orodja za novi Multivac. Novi način sterilizacije 
nam še vedno povzroča težave.

Oton Križman

Konfekcija:

Proizvodnja je potekala pri sadrona povojih v tri izmene. Za 
potrebe razvoja smo v oddelku vlaknovin izdelali iz 
bikomponentnih vlaken dva tipa vlaknovine, iz katere se bodo 
izdelovali novi vložki.

Marjan Orehek

Mikalnica:
Teden smo prebordali, čeprav je bilo tu pa tam spolzko. Težave so



bile samo s startom, no pa ne pri bordanju, ker do tja ne pridemo, 
ampak pri novih pnevmatskih cilindrih na liniji “Vir 80”.

Vinko Svetlin

Belilnica:

“Kdor molči, stotim odgovori”, pravi pregovor. Kar nekajkrat se je 
že zgodilo, da je belilnica govorila “množici” - torej brez zapisa v 
tedniku. No, v tednu pred tem smo se morali posloviti od dveh 
naših delavcev z začasnim statusom. V tem tednu pa še s tremi. 
Žal!! Čudna so pota gospodova, če upoštevamo letošnji 20 % višji 
plan, če imamo delavci zaradi obilice lanskega dela še toliko 
starega dopusta, da bi jih bilo lahko v januarju kar 6 (šest) na 
dopustu skozi cel mesec. Sicer pa smo v 1998 letu obelili skoraj 15 
milijonov metrov tkanin in preko 700 ton vate. Pridni, ne!

Milan Drčar

PIOH
Franc Cerar

Področje kakovosti:

Pri pregledu reklamacij s strani kupcev smo ugotovili, da je v letu 
1998 kar 43 % reklamacij s tujega trga, kar kaže na to, daje tuji trg 
zelo zahteven in reklamira vsako odstopanje.

Antonija Videnšek

Organizacija in informatika:

Vzpostavitev točne podatkovne baze za novo leto ni tako preprosta 
zadeva, kot si jo nekateri predstavljajo. Inventura ob koncu leta je 
vsekakor priložnost, da se raziščejo napake, ki so se dogodile med 
letom pri fizičnem poslovanju z materialnimi resursi in vnosom 
podatkov v računalniški informacijski sistem. Napake se nam žal 
dogajajo vsak dan, na srečo pa iz leta v leto manj, tako da je bilo 
inventurno stanje letos usklajeno že do 6. 1. in je bilo v drugi 
polovici tega dne v skladišču surovin že možno knjižiti tekoče 
dogodke, kar je rekord v primerjavi s preteklimi leti.

Olga Resnik

Vodstvo družbe:

Če hočemo ujeti konkurenco, moramo neprestano investirati v produkte, ki bodo omogočili prodaji dosegati začrtane obsege. Letos bomo 
namenili za to 450 mio SIT. Od tega je 95 mio SIT namenjeno za odplačilo anuitet, ostalo pa mora predvsem služiti podpori prodajnim naložbam 
v novo opremo in zmanjševanje stroškov. Živeli bomo od tega in ne od lepih pisarn, torej previdno s takšnimi željami.

_________________ Janko Velkavrh

Sindikat:

Vstopili smo v leto, v katerem bo potrebno “prenoviti” naše vrste. Čas volitev se bliža in naša dolžnost je, da v svojih sredinah predlagamo in 
izberemo najboljše med najboljšimi. Vzemite si čas za temeljit premislek.

Danica Avbelj

Tehnična obdelava: SKS Naklada: 450 izvodov


